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Protokół Nr XI/24 
z sesji Rady Powiatu Drawskiego  

VII kadencji 
odbytej w dniu 21 lutego 2025 r. 

w sali narad Starostwa Powiatowego w Drawsku Pom. 
 
 
 

Punkt 1 (czas -)  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu rozpoczęła sesję o godzinie 9:02 i przywitała 
serdecznie Panie i Panów Radnych, Panów Starostę i Wicestarostę oraz Zarząd Powiatu, 
Skarbnika, kierowników jednostek, naczelników oraz wszystkich gości zaproszonych 
przybyłych na sesję, a także osoby oglądające transmisję online. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że na podstawie art. 15 ust. 1a 
ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym obrady sesji Rady Powiatu 
Drawskiego będą transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 
i dźwięk. Nagranie obrad będzie udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej 
Powiatu Drawskiego oraz na stronie internetowej powiatu. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu na podstawie listy obecności stwierdziła, że w sesji 
uczestniczy 15 Radnych, tym samym Rada Powiatu jest umocowana do podjęcia 
prawomocnych uchwał. 
 
Stan ogólny Rady wynosi 17 Radnych. Nieobecni Radni: Radna Halina Samek, Radny 
Waldemar Włodarczyk. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z § 18 ust. 2 Statutu 
Powiatu Drawskiego Radni proszeni są o odnotowanie na liście obecności godziny 
opuszczenia sali obrad i powrotu w trakcie posiedzenia. 
 
Treść listy obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Treść listy obecności gości zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 

Przewodnicząca pogratulowała Panu Konradowi Fujarskiemu za uzyskanie 
wysokiego wyniku w światowym rankingu „Taste Atlase”, czyli zestawienia 
najlepszych kuchni, potraw i produktów regionalnych przygotowywanych przez 
popularny serwis kulinarny Taste Atlas. 
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Przewodnicząca poprosiła Pana Starostę J. Kozłowskiego oraz Pana Konrada 
Fujarskiego o podejście do stołu prezydialnego. 

 
 Głos zabrał Pan Starosta J. Kozłowski, który pogratulował Panu Konradowi 

Fujarskiemu, za osiągnięcia światowej klasy oraz wręczył oficjalne podziękowania  
i gratulacje za wieloletnie starania. 

 
Pan Radny W. Włodarczyk – przybycie na Salę o godz. 09:09  

 
Głos zabrał Pan Konrad Fujarski, który podziękował za docenienie i uświadomił jak 

wiele ludzi przyczyniło się do tego sukcesu oraz jak wiele pracy to wymagało. 
 
 

Punkt 2 (czas -) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do ustalenia 
porządku obrad XI sesji Rady Powiatu Drawskiego. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni otrzymali porządek obrad. 
 
Treść porządku obrad stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby wnieść zmiany 
do porządku obrad sesji? 

 
Nikt z Radnych nie wniósł zmian. 

 
 

Punkt 3 (czas 00:00- 03:39) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do kolejnego 
punktu porządku obrad, jakim jest przyjęcie protokołu z X sesji Rady Powiatu 
Drawskiego odbytej w dniu 19 grudnia 2024 r.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do przyjęcia 
protokołu z X sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia 19 grudnia 2024 r.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że protokół wyłożony był do 
wglądu w Biurze Rady Powiatu i spytała, czy Radni mają pytania do protokołu  
z X sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia 19 grudnia 2024 r. 
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Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania 

nad przyjęciem protokołu z X sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia 19 grudnia  
2024 r. 
 
Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
15 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw”  
  0 głosach „wstrzymującym się” i 
  1 głos „nieoddany” 
przyjęła protokół z X sesji Rady Powiatu Drawskiego odbytej w dniu 19 grudnia  
2024 r.  
  
Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
 

Punkt 4 (czas 03:40- 06:46) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu, jakim jest sprawozdanie Starosty z prac Zarządu 
Powiatu w okresie między sesjami. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Pana Starostę  
J. Kozłowskiego. 
 

Głos zabrał Pan Starosta J. Kozłowski, który powiedział, że każdy z Radnych 
otrzymał sprawozdanie z prac Zarządu między sesjami. Jeżeli są pytania to bardzo 
proszę.  
 
Treść złożonego sprawozdania stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do Pana 
Starosty? 
 

Głos zabrał Pan Radny M. Chojnacki, który poprosił o wyjaśnienie w kwestii 
zakupu nowego samochodu elektrycznego. Zapytał, jakie były to koszty, jaki powód, 
jakie dotacje zostały na to przyznane? 
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Głos zabrał Pan Starosta J. Kozłowski, który wyjaśnił, że samochód nie został 
jeszcze zakupiony, lecz jest to w planie. W związku z tym, że samochód Powiatowego 
Urzędu Pracy jest już mocno wysłużony, aktualnie służące 8-letnie auto Toyota Avensis 
zostanie przekazane dla Powiatowego Urzędu Pracy, co wiąże się z potrzebą zakupienia 
nowego samochodu do Starostwa. Zakup auta byłby w systemie 50/50 do ok. 280 tys.  
z dotacji z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska z zastrzeżeniem, że ma być 
to auto o napędzie hybrydowym lub elektrycznym.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma jeszcze pytania do 
Pana Starosty? 
 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  
 
 

Punkt 5 (czas 06:47- 17:03) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim są interpelacje, wnioski 
i zapytania Radnych. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chce złożyć interpelacje, 

wnioski i zapytania? 
 
Głos zabrał Radny Pan Z. Dudor, który złożył interpelację, dotyczącą zakłóceń  

w systemie elektrycznym i telekomunikacyjnym prowadzących do paraliżu 
infrastruktury, utrudnień komunikacji oraz zakłóceń w funkcjonowaniu gospodarki 
służb ratunkowych. Zaznaczył, że mijają 3 lata od wichury, która wystąpiła na terenie 
kraju, doprowadzając do awarii masowych. Przedstawił plany inwestycyjno-
modernizacyjne „Energa operator” na rok 2025-2028 i poprosił o przedstawienie działań 
inwestycyjnych zrealizowanych na terenie Powiatu Drawskiego w okresie ostatnich  
3 lat oraz zamierzeń inwestycyjnych do 2028 roku na terenie Powiatu Drawskiego  
w celu poprawy bezpieczeństwa energetycznego mieszkańców Powiatu. Poinformował, 
że interpelacja została również przedstawiona do wiadomości Wojewody 
Zachodniopomorskiego oraz Marszałka Województwa Zachodniopomorskiego.  

 
Treść złożonej interpelacji stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  
 

Głos zabrała Radna Pani B. Głowacka, która złożyła zapytanie do Pana Starosty  
J. Kozłowskiego dotyczące informacji o zaawansowaniu prac związanych  
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z przedsięwzięciem pod nazwą. „Modernizacja budynków w Gudowie  
z przeznaczeniem na Centrum Wsi Pojezierza Drawskiego” . 

 
Treść złożonego zapytania stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  
 

Głos zabrała Radna Pani B. Głowacka, która złożyła wniosek dotyczący udzielenia 
szczegółowych informacji dotyczących skutków wprowadzonej zmiany organizacji 
nauczania w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych w Drawsku Pomorskim, polegającej 
na połączeniu klas o różnych profilach oraz różnych zakresach realizacji podstawy 
programowej. Zapytała czy planowane są kolejne zmiany w organizacji nauczania,  
a jeśli tak to, jakie? 
 
Treść złożonego wniosku stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  
 

Głos zabrała Radna Pani B. Głowacka, która złożyła interpelację dotyczącą pilnej 
potrzeby podjęcia działań w celu uruchomienia oddziału neurologicznego w Szpitalu 
im. Matki Teresy z Kalkuty w Drawsku Pomorskim. 
 
Treść złożonej interpelacji stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  
 

Głos zabrał Radny Pan P. Tylman, który zapytał o status wniosku z października  
w sprawie przesunięcia słupa energetycznego w miejscowości Darskowo, czy były 
 w tej sprawie podejmowane rozmowy z Energa Operator. 
 

Głos zabrała Radna Pani U. Ptak, która złożyła interpelację z prośbą o wykaz 
przygotowanych projektów inwestycyjnych, które będą realizowane w przyszłości  
i w roku 2025. Radna U. Ptak poprosiła również o zestawienie środków finansowych 
pozabudżetowych za rok 2024 przez wydziały i jednostki podległe pod Starostwo 
Powiatowe. 
 
Treść złożonej interpelacji stanowi załącznik nr 10 do protokołu 
 

Głos zabrał Radny Pan W. Włodarczyk, który złożył interpelację z prośbą  
o udzielenie informacji dotyczącej obiektów oświatowych w zakresie realizacji zaleceń 
PPISAN oraz PPSP w Drawsku Pomorskim.  
 
Treść złożonej interpelacji stanowi załącznik nr 11 do protokołu 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy jeszcze ktoś z Radnych chciałby złożyć 
interpelacje, wnioski lub zapytania?  
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Nikt z Radnych więcej interpelacji, wniosków i zapytań nie zgłaszał. 

 
 

Punkt 6 (czas 17:04- 17:23) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest trybuna obywatelska. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś w trybunie chciałby zabrać głos? 
 
Nikt z zebranych nie zabrał głosu. 
 

 
Punkt 7 (czas 17:24-28:11) 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 

obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim są sprawozdania  
z działalności Komisji Rady Powiatu Drawskiego w okresie między sesjami.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Panią  
G. Polak – Przewodniczącą Komisji Budżetu, Gospodarki i Spraw Społeczno- 
Publicznych o przedstawienie sprawozdania z działalności w okresie między sesjami. 
 

Głos zabrała Pani G. Polak – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Spraw 
Społeczno- Publicznych, która powiedziała, że Komisja obradowała na jednym 
posiedzeniu wyjazdowym w dniu 24.01.2025 r. oraz jednym posiedzeniu wspólnym  
w dniu 20.02.2025 r. i przedstawiła omawiane na tych posiedzeniach sprawy.  
Czas wypowiedzi: 17:46-25:20 
 
Treść omówionego sprawozdania stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Panią G. Buczek 
Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej o przedstawienie sprawozdania z działalności 
Komisji w okresie między sesjami.  
 

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Pani G. Buczek, która 
powiedziała, że Komisja obradowała na jednym posiedzeniu, tj. 20.02.2025 r. – komisji 
wspólnej, materiał, który przedstawiła Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki  
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i Spraw Społeczno- Publicznych został omówiony i zaakceptowany przez członków 
Komisji Rewizyjnej. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Pana P. Tylman i złożenie sprawozdania.  
 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Pan P. Tylman, 
który powiedział, że Komisja obradowała na jednym posiedzeniu, tj. 03.02.2025 r.  
i przedstawił omawiane na tym posiedzeniu sprawy. Czas wypowiedzi: 25:56-27:45 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu serdecznie podziękowała Przewodniczącym 

Komisji za ich pracę i zaangażowanie.  
 
 

 Punkt 8 (czas 28:12- 31:46) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest informacja 
Przewodniczącej Rady Powiatu z prac w okresie między sesjami.  
 

Pani Przewodnicząca Rady Powiatu przygotowała sprawozdanie o tym, w jakich 
spotkaniach uczestniczyła w okresie od 20 grudnia 2024 r. do 19 lutego 2025 r. 
 
Treść omówionego sprawozdania stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
 

Punkt 9 (czas 31:47- 01:05:23) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest Sprawozdanie  
z działalności Szpitala im. Matki Teresy z Kalkuty w Drawsku Pomorskim za rok 2024. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Panią Dyrektor ds. 
szpitalnictwa Agnieszkę Jóźwik. 
 

Głos zabrała Pani Dyrektor ds. szpitalnictwa A. Jóźwik, która zaprezentowała  
i omówiła sprawozdanie w formie prezentacji z działalności Szpitala w roku 2024.  
Czas wypowiedzi: 32:15-41:58 

 
Treść omówionego sprawozdania stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 



8 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy Państwo Radni mają jakieś pytania do 
tego sprawozdania? 

 
Głos zabrał Radny Pan M. Chojnacki, który podziękował za zaprezentowanie 

sprawozdania i zapytał o nurtujące mieszkańców, ryzyko zamykania oddziałów  
w Szpitalu im. Matki Teresy z Kalkuty, szczególnie oddziału położniczego. Radny 
poprosił również o rozwinięcie tematu związanego ze staraniem się o oddział 
neurologiczny oraz zapytał jak wyglądają sprawy rozliczeniowe z Narodowym 
Funduszem Zdrowia, czy NFZ wypełnia swoje obowiązki względem Szpitala  
w Drawsku Pomorskim? 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu podziękowała Pani Dyrektor oraz potwierdziła, że 

na komisji z dnia 20.02.2025 padło dużo pytań od Radnych a Pani Dyrektor 
odpowiadała na każde z nich. Przewodnicząca zapytała czy ktoś jeszcze chciałby zadać 
pytanie? 

 
Pani Dyrektor A. Jóźwik poprosiła o możliwość udzielenia odpowiedzi na zadane 

przez Radnego Pana M. Chojnackiego pytanie. 
 
Przewodnicząca oddała głos Pani Dyrektor A. Jóźwik. 
 
Głos zabrała Pani Dyrektor A. Jóźwik odpowiadając na pytania Radnego Pana M. 

Chojnackiego. Pani Dyrektor zapewniła, że ze strony Szpitala nie ma żadnych zagrożeń, 
co do zamykania oddziału położniczo-ginekologicznego a wręcz dostosowują szpital i 
lekarzy do możliwości pełnienia nowych świadczeń. Odpowiedzi również udzieliła, co 
do oddziału neurologicznego. Szpital był gotowy od 2023 roku na otworzenie takiego 
oddziału, natomiast musi być on wykonywany w ramach kontraktu z NFZ, niestety 
kontraktowanie się nie odbyło, przez to oddział funkcjonuje. Pani Dyrektor udzieliła 
odpowiedzi na ostanie pytanie Radnego dotyczącego wywiązywania się NFZ ze swoich 
zobowiązań, mówiąc, że pomimo nieterminowego wywiązywania się NFZ żaden 
planowany zabieg nie został odłożony lub odwołany. Kwestie rozliczeń z narodowym 
Funduszem zdrowia trwają, otrzymano propozycje, którą odrzucono, ale nie powoduje 
to zagrożenia ograniczenia dostępności świadczeń dla pacjentów. Czas wypowiedzi: 
44:05-47:28 
 

Głos zabrał Radny Pan M. Chojnacki, który podziękował Pani Dyrektor za poparcie 
jego interpelacji dotyczącej przygotowania miejsca parkingowego dla osób 
niepełnosprawnych przy laboratorium w Drawsku Pomorskim oraz apelował do 
mieszkańców, aby uszanowali i respektowali ten fakt. 
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Głos zabrała Radna Pani U. Ptak, która poprosiła o obietnicę Pani Dyrektor 
dotyczącą polepszenia podejścia do pacjenta i usług świadczonych przez Szpital. 

 
Głos zabrała Pani Dyrektor A. Jóźwik, odpowiadając, że starają się z całych sił, aby 

jakość była jak najlepsza i najwyższa, a w przypadku nieporozumień, będzie 
interweniować i wyciągać konsekwencje. Zapewniła, że personel bierze udział  
w szkoleniach podwyższających kwalifikacje. 

 
Głos zabrała Radna B. Głowacka, która prosiła o potwierdzenie, że w Szpitalu  

w Drawsku Pomorskim funkcjonuje Rzecznik Praw Pacjenta, do którego można się 
udać z niejasnościami i problemami. Dodała, że warto byłoby promować tę wiadomość.  

 
Głos zabrała Pani Dyrektor A. Jóźwik odpowiadając twierdząco, informując, że na 

stronie internetowej widnieje numer telefonu oraz imię i nazwisko pełnomocnika praw 
pacjenta. 

 
Głos zabrał Radny Pan Z. Dudor, który poprosił o porównanie obrotu finansowego 

szpitala na lata 2023-2024, oraz zapytał czy Szpital w Drawsku jest szczególnie 
doceniany przez WOŚP ze względu na odbywający się w Powiecie Drawskim 
‘Pol’and’Rock w okresie, którego większość pacjentów obsługuje właśnie szpital  
w Drawsku Pomorskim. 

 
Głos zabrała Pani Dyrektor A. Jóźwik odpowiadając na pytanie drugie, że szpital 

bardzo chce być doceniony przez WOŚP i czuje wielki zaszczyt możliwości współpracy 
z WOŚP. Pani Dyrektor nawiązała do pytania o obrót finansowy mówiąc, że na dzień 
dzisiejszy porównanie nie jest możliwe, ponieważ jeszcze nie wszystkie pieniądze za 
rok 2024 zostały wypłacone. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy Państwo Radni mają jeszcze jakieś 

pytania do tego sprawozdania? 
 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy Pan Prezes Sławomir Kaźmierczak 
chciałby zabrać głos. 

 
Głos zabrał Pan Prezes S. Kaźmierczak, który mówił o zadaniach, zagrożeniach, 

staraniach szpitalna oraz zobowiązał się do pełnienia najwyższej, jakości świadczeń dla 
pacjentów. Nawiązał również do wyników finansowych szpitala i dodał, że wynik jest 
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dodatni. Prezes S. Kaźmierczak opowiedział również o problemach z NFZ. Czas 
wypowiedzi: 55:40-1:00:31 

 
Głos zabrał Pan Starosta J. Kozłowski, który pochwalił współpracę Zarządu 

Powiatu ze Spółką AHP oraz stwierdził, że dążą do jednego celu i na ile pozwolą 
możliwości będzie udzielane z ich strony wsparcie dla spółki. Podziękował za 
zaangażowanie i wszystkie prace włożone w doskonalenie szpitala w Drawsku 
Pomorskim oraz poinformował, że jesteśmy już po podpisaniu aneksu przedłużającego 
umowę na dzierżawę szpitala. 
 

Głos zabrał Pan Radny S. Cybula, który podziękował całemu Zarządowi Spółki 
AHP za doskonalenie szpitala i zapewniania coraz to lepszej opieki medycznej dla 
pacjentów, nie tylko z Powiatu Drawskiego.  

 
Głos zabrała Pani Radna U. Ptak, która podziękowała za współpracę i pogratulowała 

zaangażowania w proces modernizacji szpitala. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy są jeszcze jakieś pytania? 
 
Nikt pytań nie zgłaszał.  

 
 

Punkt 10 (czas 01:05:24-01:47:02) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest rola i działalność 
Powiatowego Urzędu Pracy w Drawsku Pomorskim oraz informacje na temat sytuacji 
na rynku pracy w Powiecie Drawskim w roku 2024.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Panią Dyrektor 

Powiatowego Urzędu Pracy w Drawsku Pomorskim A. Kuropatnicką. 
 
Głos zabrała Pani Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Drawsku Pomorskim  

A. Kuropatnicka, która zaprezentowała i omówiła sprawozdanie w formie prezentacji  
z działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Drawsku Pomorskim oraz informacje na 
temat sytuacji na rynku pracy w Powiecie Drawskim w roku 2024. Czas wypowiedzi: 
1:05:53-1:17:20 

 
Opuszczenie Sali obrad; Starosta J. Kozłowski i Radny S. Cybula. 
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Treść omówionego sprawozdania stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy Państwo Radni mają pytania do Pani 
Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Drawsku Pomorskim? 

 
Głos zabrał Radny Pan M. Chojnacki, który złożył gratulacje Pani Dyrektor za 

postęp i zaangażowanie w obsługę klienta. Radny zadał pytanie jak Urząd Pracy jest 
przygotowany i jakiego wsparcia potrzebuje odnośnie zamykania się zakładów pracy? 
Kolejnym pytaniem było czy nie jest konieczne wprowadzenie zmiany w kierunkach 
kształcenia w Powiecie Drawskim, gdzie absolwenci są z góry zagrożeni bezrobociem 
z powodu braku ofert pracy? Radny zadał kolejne pytanie, jaki wpływ na bezrobocie 
mają szkolenia? 

 
Głos zabrała Pani Dyrektor A. Kuropatnicka podziękowała za docenienie 

pracowników i ich zaangażowania. Jeśli chodzi o zamykanie się zakładów pracy, Urząd 
Pracy bardzo tego pilnuje i gdy tylko dostają taka informację robią wszystko, aby na 
etapie zwolnień zarejestrować osoby, jako bezrobotne i wprowadzają możliwości 
szkolenia i przebranżowienia. W odpowiedzi na wpływ szkoleń na bezrobocie Pani 
Dyrektor powiedziała, że szkolenia poszerzają możliwości potencjalnych pracowników, 
przez co osoby po szkoleniach szybciej znajdują zatrudnienie. Nawiązując do pytania  
o kierunki kształcenia w szkołach Pani Dyrektor przyznała racje Panu Radnemu  
M. Chojnackiemu mówiąc, że chciałaby podjąć współpracę z wydziałem edukacji, aby 
wprowadzić zmiany adekwatne do zapotrzebowania na rynku pracy, zgłosiła gotowość 
do tego, aby móc wpływać na przekwalifikowanie nauczycieli, przekonując do zmiany 
swojej profesji i by mogli uczyć uczniów w nowych kierunkach kształcenia. 

 
Na salę obrad powrócił Radny S. Cybula 
. 
 
Głos zabrał Radny Pan K. Korczyński, który zadał pytanie odnośnie zawodów 

pożądanych, czy takie osoby korzystają z jednorazowej pomocy finansowej, a jeśli nie 
to, dlaczego? 

 
Głos zabrała Pani Dyrektor A. Kuropatnicka, mówiąc, że często takie osoby 

rejestrują się w urzędzie pracy, aby pracodawcy na te osoby dostały dofinansowanie, 
lub sami chcą założyć działalność gospodarczą i takie osoby otrzymują takie wsparcie. 
Najczęściej są to studenci po świeżo skończonych studiach, z dużą świadomością, do 
czego w życiu dążą i co chcą robić. 
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Głos zabrał Wicestarosta T. Budzyński, który odniósł się do wypowiedzi Pani 
Dyrektor oraz Pana Radnego K. Korczyńskiego i zasugerował, że warto promować 
rozwój i podnoszenie kwalifikacji, ponieważ takie osoby dużo szybciej znajdują pracę. 

 
Głos zabrała Pani Dyrektor A. Kuropatnicka, podziękowała za sugestię i zapewniła, 

że robią wszystko, aby wyjść do klientów. 
 
Głos zabrała Pani Radna B. Głowacka, która zapytała, jaki wpływ ma wykształcenie 

na szybkość znalezienia pracy? W jaki sposób pomaga się tym osobą, które są  
w najgorszej sytuacji? W jaki sposób angażuje się do pracy osoby  
z niepełnosprawnością? 

 
Głos zabrała Pani Dyrektor A. Kuropatnicka, która odpowiedziała, że wykształcenie 

ma kluczowy wpływ na szybkość znalezienia pracy, ponieważ takie osoby bardzo 
szybko dostają zatrudnienie i jest na nie bardzo duże zapotrzebowanie. Osoby, które są  
w najgorszej sytuacji, poprzez szkolenia i współpracę z CIS Złocieniec podnoszą swoje 
kwalifikację, dzięki czemu wzrasta możliwość zatrudnienia. Osoby  
z niepełnosprawnością również znajdują zatrudnienie, a obecnie kilka osób zostało 
zatrudnionych w nowo powstającym ZAZ w Mielenku Drawskim. 

 
Głos zabrał Pan Radny M. Chojnacki, pogratulował, Pani Dyrektor tego, że działa 

z wyprzedzeniem i jest przygotowana na to, co dopiero się wydarzy. 
 
Salę obrad opuścił Radny P. Płażalski. 
 
Głos zabrała Pani Radna U. Ptak, która poparła wypowiedz radnego  

M. Chojnackiego. 
 
Głos zabrał Wicestarosta Pan T. Budzyński, który zasugerował, że jego wypowiedz 

została źle zinterpretowana i wytłumaczył jeszcze raz swoje stanowisko w temacie 
wykształcenia osób i promowania wartości wyższego wykształcenia. 

 
 Na salę obrad wrócił Starosta J. Kozłowski. 
 
Głos zabrała Pani Radna G. Polak, która zapytała, jaki czynnik powoduje tak wysoki 

wskaźnik bezrobotności w gminie Czaplinek, porównywalny do innych gmin Powiatu? 
 
Głos zabrała Pani Dyrektor A. Kuropatnicka, która odpowiedziała następująco; 

pomimo wielu zakładów pracy w gminie Czaplinek, koszty pracownicze w ostatnim 
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czasie znacząco wzrosły, przez co pracodawcy mocno ograniczyli zatrudnienia 
pracowników. 

 
Głos zabrał Radny Pan J. Grzymała, który pochwalił prace Powiatowego Urzędu 

Pracy, otwartość na klienta i możliwość skutecznego załatwiania spaw w formie 
elektronicznej. 

 
Przewodnicząca Rady podziękowała za współpracę oraz prezentację sprawozdania 

Pani Dyrektor. 
 
 

Punkt 11 (czas 01:47:03- 01:48:16) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest Sprawozdanie  
z działalności Rady Powiatu Drawskiego za rok 2024. 

 
Pani Przewodnicząca Rady Powiatu przygotowała szczegółowe sprawozdanie,  

w którym zawarła informację o odbytych 10 sesjach i podziękowała za aktywną pracę 
w roku 2024. 

 
Treść omówionego sprawozdania stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
  

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do 
sprawozdania? 

 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  
 
 

Punkt 12 (czas 01:48:17-02:00:24) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim są Sprawozdania  
z działalności Komisji Rady Powiatu za rok 2024. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Panią G. Buczek 

Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej o przedstawienie Sprawozdania z działalności 
Komisji Rewizyjnej za rok 2024.  

 
Salę obrad opuścił Radny M. Chojnacki i Radny Z. Dudor. 
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 Glos zabrała Radna Pani G. Buczek, która przedstawiła Sprawozdanie  

z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Drawskiego w roku 2024. Czas 
wypowiedzi: 1:48:38-1:51:45 

 
Treść omówionego sprawozdania stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Pana P. Tylmana i złożenie Sprawozdania  
z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w roku 2024.  
 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Pan P. Tylman, 
który przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 
Powiatu Drawskiego w 2024 roku. Czas wypowiedzi: 1:51:54-1:54:00 
 
Treść omówionego sprawozdania stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Panią  
G. Polak – Przewodniczącą Komisji Budżetu, Gospodarki i Spraw Społeczno- 
Publicznych o przedstawienie Sprawozdania z działalności Komisji Budżetu, 
Gospodarki i Spraw Społeczno- Publicznych za rok 2024. 
 

Głos zabrała Pani G. Polak – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Spraw 
Społeczno- Publicznych, która przedstawiła sprawozdanie z działalności Komisji 
Budżetu, Gospodarki i Spraw Społeczno- Publicznych Rady Powiatu Drawskiego  
w 2024 roku. Czas wypowiedzi: 1:54:13-2:00:06 

 
Treść omówionego sprawozdania stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do 
sprawozdań? 

 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu złożyła serdeczne podziękowania za pracę dla 

wszystkich Przewodniczących Komisji.  
 
 

Punkt 13 (czas 02:00:25-02:03:06) 
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Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest Sprawozdanie 
Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonych kontroli za 2024 rok. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Panią G. Buczek 
Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej o przedstawienie Sprawozdania 
z przeprowadzonych kontroli Komisji Rewizyjnej za rok 2024.  

 
Na salę obrad powrócił Radny Z. Dudor i M. Chojnacki. 
 
 Glos zabrała Radna Pani G. Buczek, która przedstawiła Sprawozdanie  

z przeprowadzonych kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Drawskiego w Roku 
2024. 

 
Treść omówionego sprawozdania stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do 
sprawozdania? 

 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  
 
 

Punkt 14 (czas 02:03:07-02:07:24) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest Sprawozdanie 
Starosty z prac Zarządu Powiatu Drawskiego za 2024 rok. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Pana Starostę  
J. Kozłowskiego. 
 

Głos zabrał Pan Starosta J. Kozłowski, który przedstawił Sprawozdanie Starosty  
z prac Zarządu Powiatu Drawskiego za 2024 rok. 
 
Treść omówionego sprawozdania stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do 
sprawozdania? 

 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  
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Punkt 15 (czas 02:07:25-02:16:09) 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 

Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest Sprawozdanie 
Starosty Drawskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za rok 2024. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Pana J. Żychlińskiego - 
Naczelnika Wydziału Zarządzania Kryzysowego. 

 
Głos zabrał Pan J. Żychliński – Naczelnik Wydziału Zarządzania Kryzysowego, 

który szczegółowo omówił Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa  
i Porządku za rok 2024. Czas wypowiedzi: 2:08:00-2:10:50 
  
Treść omówionego sprawozdania stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do 
sprawozdania? 

 
 Głos zabrał Radny Pan K. Korczyński, który podziękował za zaangażowanie i pracę 

Komisji Bezpieczeństwa oraz służb porządkowych i mundurowych w szczególności na 
skutek działań podjętych po tragicznym wypadku na drodze Gudowo-Drawsko 
Pomorskie. 

 
Głos zabrała Radna Pani B. Głowacka, zapytała czy prace Komisji dotyczą głownie 

bezpieczeństwa wodnego, drogowego i przy imprezie masowej „pol’and’rock”? Oraz 
czy w tym roku jest w planie pochylenie się nad sprawami wojny poza granicami kraju 
i polityką migracyjną? 

 
Głos zabrał Starosta Pan J. Kozłowski, który odpowiedział na pytania Pani Radnej 

B. Głowackiej ze oczywiście będą się tym zajmować, wedle nowo powstałej ustawy, 
ale jesteśmy w trakcie oczekiwania na akty wykonawcze, aby móc podjąć działania. 

 
Powrót na salę obrad Radnego P. Płażalskiego 
 
Głos zabrała Radna Pani B. Głowacka pytając czy o terminach posiedzeń Komisji 

mogą być informowani Radni z wyprzedzeniem? 
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Głos zabrał Pan Starosta J. Kozłowski, który odpowiedział, że bez problemu mogą 
zostać wysyłane takie wiadomości. 
 
 

Punkt 16 (czas 02:16:10-02:26:14) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest Sprawozdanie  
z realizacji porozumienia Powiatu z Gminą Drawsko Pomorskie w sprawie powierzenia 
Bibliotece Publicznej Miasta i Gminy im St. Żeromskiego w Drawsku Pomorskim zadań 
powiatowej biblioteki publicznej. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Panią A. Olszacką- 
Dyrektora Ośrodka Kultury w Drawsku Pomorskim. 
 

Głos zabrała Dyrektor Ośrodka Kultury w Drawsku Pomorskim Pani A. Olszacka, 
który przedstawiła jest sprawozdanie z realizacji porozumienia Powiatu z Gminą 
Drawsko Pomorskie w sprawie powierzenia Bibliotece Publicznej Miasta i Gminy im. 
St. Żeromskiego w Drawsku Pomorskim zadań powiatowej biblioteki publicznej. Pani 
Dyrektor szczegółowo omówiła, na co zostały przeznaczone środki dofinansowania  
z Powiatu, wspomniała o projekcie „Nasze miejsce biblioteka”, który częściowo 
sfinansowany był przez Ministerstwo Kultury i Dziedzictwa Narodowego. Czas 
wypowiedzi: 2:16:45-2:22:45 

 
Treść omówionego sprawozdania stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do 
sprawozdania? 

 
Głos zabrał Radny Pan M. Chojnacki, który pogratulował, bardzo dobrze 

funkcjonującej Biblioteki, która rozwija się razem z nowymi trendami. 
 
Głos zabrał Starosta Pan J. Kozłowski i podziękował Pani Dyrektor za współpracę 

i pomoc w wielu aspektach. 
 
Głos zabrał Radny Pan Z. Dudor, który zaprosił wszystkich do Biblioteki  

w Czaplinku na 80. Rocznicę powrotu polskości na Pomorze gdzie okolicznościową 
prelekcję pod tytułem "Tempelburg/Czaplinek 1945 - zdobycie miasta przez żołnierzy 
7 Pułku Piechoty I Armii Wojska Polskiego" wygłosi Pan Tomasz Choroba - pracownik 
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Działu Regionalnego Miejskiej i Powiatowej Biblioteki Publicznej w Drawsku 
Pomorskim. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś jeszcze z Radnych ma pytania do 

sprawozdania? 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  
 
Salę obrad opuścił Radny K. Korczyński 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu ogłosiła 15 min przerwę. (Czas 02:26:15-02:44:43) 

 
 
 
 

Punkt 17 ( czas 02:44:44-03:12:38) 
 
 

Po przerwie Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie  
z porządkiem obrad Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest 
Podjęcie uchwał. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 

uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za zakwaterowanie w Bursie w Drawsku 
Pomorskim. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Panią I. Krężołek 

– Naczelnika Wydziału Edukacji. 
 

Głos zabrała Pani I. Krężołek – Naczelnik Wydziału Edukacji, która szczegółowo 
omówiła uzasadnienie do uchwały. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania? 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  
 

  Przewodnicząca poprosiła o opiniowanie Przewodniczących Komisji. 
 

 Głos zabrała Radna Pani G. Polak, która w imieniu Komisji Budżetu, Gospodarki  
i Spraw Społeczno- Publicznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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 Głos zabrała Radna G. Buczek, która w imieniu Komisji Rewizyjnej pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przybycie na salę obrad Wicestarosty T. Budzyńskiego i Radnego P. Płażalskiego. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania 

uchwały w sprawie udzielenia wysokości opłat za zakwaterowanie w Bursie w Drawsku 
Pomorskim. 

 
Rada Powiatu w obecności 15 Radnych: 
13 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  1 głosie „wstrzymujących się” 

1 głosie „nieoddanych” 
podjęła uchwałę Nr XI/85/2025 w sprawie udzielenia wysokości opłat za 
zakwaterowanie w Bursie w Drawsku Pomorskim.  
 
Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 24 do protokołu.  
Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 
Czas omawiania uchwały: 2:44:44-2:47:32 
 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu 
Drawskiego. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Panią B. Kotwicę 
- Naczelnika Wydziału Biuro Rady Powiatu. 
 

Głos zabrała Pani B. Kotwica - Naczelnik Wydziału Biuro Rady Powiatu, która 
szczegółowo omówiła uzasadnienie do uchwały. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania? 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

 
Przewodnicząca poprosiła o opiniowanie Przewodniczących Komisji. 
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 Głos zabrała Radna Pani G. Polak, która w imieniu Komisji Budżetu, Gospodarki  
i Spraw Społeczno - Publicznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 
 Głos zabrała Radna G. Buczek, która w imieniu Komisji Rewizyjnej pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania 
uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu 
Drawskiego. 

 
Rada Powiatu w obecności 15 Radnych: 
14 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 

1 głosie „nieoddanych” 
podjęła uchwałę Nr XI/86/2025 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy 
Rady Powiatu Drawskiego. 
 
Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 26 do protokołu.  
Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 
Czas omawiania uchwały: 2:47:33-2:50:23 
 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały o zmianie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Stałych 
Rady Powiatu Drawskiego. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Panią B. Kotwicę 

- Naczelnika Wydziału Biuro Rady Powiatu. 
 

Głos zabrała Pani B. Kotwica - Naczelnik Wydziału Biuro Rady Powiatu, która 
szczegółowo omówiła uzasadnienie do uchwały. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania? 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania 

uchwały o zmianie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Stałych 
Rady Powiatu Drawskiego. 
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Rada Powiatu w obecności 15 Radnych: 
  14 głosami „za” przy 
  0 głosami „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 

1 głosie „nieoddanych” 
podjęła uchwałę Nr XI/87/2025 o zmianie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów 

pracy Komisji Stałych Rady Powiatu Drawskiego. 
 
Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 28 do protokołu.  
Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 
Czas omawiania uchwały: 2:50:24-2:51:44 
 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie utworzenia Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego w Mielenku 
Drawskim oraz nadania mu statutu. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Panią  
K. Kowalik - Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Drawsku 
Pomorskim.  
 

Głos zabrała Pani K. Kowalik - Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 
w Drawsku Pomorskim, która szczegółowo omówiła uzasadnienie do uchwały. 

  
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania? 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania 

uchwały w sprawie utworzenia Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego w Mielenku 
Drawskim oraz nadania mu statutu. 

 
Rada Powiatu w obecności 15 Radnych: 
14 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 

1 głosie „nieoddanych” 
podjęła uchwałę Nr XI/88/2025 w sprawie utworzenia Centrum Opiekuńczo-
Mieszkalnego w Mielenku Drawskim oraz nadania mu statutu. 
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Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 30 do protokołu.  
Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 
Czas omawiania uchwały: 2:51:45-2:53:36 
 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie przystąpienia Powiatu Drawskiego do partnerskiej współpracy przy 
realizacji projektu pn. ”Rozbudowa Regionalnej Infrastruktury Informacji Przestrzennej 
Województwa Zachodniopomorskiego” (RIIP WZ 2.0) finansowanego w ramach 
środków Funduszy Europejskich dla Pomorza Zachodniego 2021-2027, Priorytet 1 
Fundusze Europejskie na rzecz przedsiębiorczego Pomorza Zachodniego, Działanie 1.5 
Rozwój i podnoszenie, jakości e-usług sektora publicznego. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Panią  

M. Marcinkiewicz- Skorupę - Naczelnik Wydziału Geodezji, Kartografii i Katastru. 
 

Głos zabrała Pani M. Marcinkiewicz-Skorupa - Naczelnik Wydziału Geodezji, 
Kartografii i Katastru, która szczegółowo omówiła uzasadnienie do uchwały. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania? 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

 
Przewodnicząca poprosiła o opiniowanie Przewodniczących Komisji. 

 
 Głos zabrała Radna Pani G. Polak, która w imieniu Komisji Budżetu, Gospodarki  

i Spraw Społeczno-Publicznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
 Głos zabrała Radna G. Buczek, która poinformowała, że Komisja Rewizyjna  

z uwagi na brak jej członków nie podjęła głosowania nad zaopiniowaniem projektu 
uchwały. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania 
uchwały w sprawie przystąpienia Powiatu Drawskiego do partnerskiej współpracy przy 
realizacji projektu pn. ”Rozbudowa Regionalnej Infrastruktury Informacji Przestrzennej 
Województwa Zachodniopomorskiego” (RIIP WZ 2.0) Finansowanego w ramach 
środków Funduszy Europejskich dla Pomorza Zachodniego 2021-2027, Priorytet 1 
Fundusze Europejskie na rzecz przedsiębiorczego Pomorza Zachodniego, Działanie 1.5 
Rozwój i podnoszenie, jakości e-usług sektora publicznego. 
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Rada Powiatu w obecności 15 Radnych: 
14 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 

1 głosach „nieoddanych” 
podjęła uchwałę Nr XI/89/2025 w sprawie przystąpienia Powiatu Drawskiego do 
partnerskiej współpracy przy realizacji projektu pn. ”Rozbudowa Regionalnej 
Infrastruktury Informacji Przestrzennej Województwa Zachodniopomorskiego” (RIIP 
WZ 2.0) Finansowanego w ramach środków Funduszy Europejskich dla Pomorza 
Zachodniego 2021-2027, Priorytet 1 Fundusze Europejskie na rzecz przedsiębiorczego 
Pomorza Zachodniego, Działanie 1.5 Rozwój i podnoszenie, jakości e-usług sektora 
publicznego. 

 
Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 32 do protokołu.  
Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 
Czas omawiania uchwały: 2:53:37-3:00:09 
 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2025. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Panią 
J. Andrykowską - Skarbnika Powiatu. 

 
Głos zabrała Pani J. Andrykowska - Skarbnik Powiatu, która szczegółowo omówiła 

uzasadnienie do uchwały. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania? 
 
Głos zabrała Radna Pani B. Głowacka, która zapytała o wniosek i jego 

zatwierdzenie na Zarządzie z dnia 13 lutego 2025 roku, 2 wniosków Dyrektora Zarządu 
Dróg, które dotyczyły przebudowy dróg na kwotę 450 tysięcy złotych. Radna zapytała, 
kiedy może się spodziewać wpisania tego do budżetu i czy w chwili obecnej nie ma na 
to budżetu. 

 
Głos zabrała Pani Skarbnik, która odpowiedziała Pani Radnej następująco, że 

Zarząd 13 lutego 2025 podjął decyzję, że oba projekty znajdą się w budżecie, ale zostały 
dopiero omówione na Zarządzie i kwota to faktycznie 450 tysięcy złotych z tym, że 
rozłożono to na 2 lata. W chwili obecnej czekamy również na informację Gminy 
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Złocieniec, że także przyjęli do budżetu informację, że będą razem z Powiatem 
Drawskim współdziałać przy tych zadaniach. 

 
Głos zabrała Radna Pani B. Głowacka, która zapytała czy po tej informacji z Gminy 

projekty znajdą się w budżecie? Na co dostała twierdzącą odpowiedź od Pani Skarbnik. 
 
Przewodnicząca Rady spytała, czy ktoś z Radnych ma jeszcze pytania? 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  
 
Przewodnicząca poprosiła o opiniowanie Przewodniczących Komisji. 
 
Głos zabrała Radna Pani G. Polak, która w imieniu Komisji Budżetu, Gospodarki  

i Spraw Społeczno- Publicznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
 Głos zabrała Radna G. Buczek, która poinformowała, że Komisja Rewizyjna  

z uwagi na brak jej członków nie podjęła głosowania nad zaopiniowaniem projektu 
uchwały. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania 

uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2025. 
 

Rada Powiatu w obecności 15 Radnych: 
15 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 

0 głosach „nieoddanych” 
podjęła uchwałę Nr XI/90/2024 w sprawie zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na 
rok 2025. 
 
Treść list z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 34 do protokołu.  
Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 
Czas omawiania uchwały: 3:00:10-3:08:52 
 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Drawskiego na lata 2025-2042. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Panią  
J. Andrykowską - Skarbnika Powiatu.  
 

Głos zabrała Pani Skarbnik Powiatu - J. Andrykowska, która szczegółowo omówiła 
uzasadnienie do uchwały. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do uchwały? 
 
Głos zabrał Radny Pan M. Chojnacki, który zapytał Pana Starostę czy dobrze 

rozumie, że tą uchwała weszliśmy w deficyt? Radny zapytał również, w związku  
z ogłoszeniem wyników naboru na dotację na remont i modernizację dróg, dotyczącej 
naszej drogi do Jankowa, bo dostał odpowiedz od Wicestarosty, że mimo otrzymania 
mniejszej puli pieniędzy nie ma zagrożenia, to czy Pan Starosta ma już jakiś plan, czym 
uzupełnić tę lukę pomniejszonych dotacji? Czy mamy szansę otrzymać dotację z jakiś 
innych źródeł?  

 
Głos zabrał Pan Starosta J. Kozłowski, który odpowiedział, ze wnioskowali  

o 4,5 miliona, jesteśmy na liście, ale z kwotą niewystarczającą i niesatysfakcjonującą. 
W tej chwili kwota rośnie, ale dopóki kwota nie osiągnie naszego poziomu satysfakcji 
nie podpiszemy umowy i nie będziemy remontować. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała czy ktoś Radnych ma jeszcze pytania? 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  
 
Przewodnicząca poprosiła o opiniowanie Przewodniczących Komisji. 

 
 Głos zabrała Radna Pani G. Polak, która w imieniu Komisji Budżetu, Gospodarki  

i Spraw Społeczno- Publicznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Głos zabrała Radna G. Buczek, która poinformowała, że Komisja Rewizyjna  

z uwagi na brak jej członków nie podjęła głosowania nad zaopiniowaniem projektu 
uchwały. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania 

uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Drawskiego na lata 2025-2042. 

 
Rada Powiatu w obecności 15 Radnych: 
15 głosami „za” przy 
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  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 

0 głosach „nieoddanych” 
podjęła uchwałę Nr XI/91/2025 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Drawskiego na lata 2025-2042. 
 
Treść list z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 36 do protokołu.  
Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 
Czas omawiania uchwały: 3:08:53-3:12:38 
 
 

Punkt 12 (czas 03:12:39-03:20:53) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim są odpowiedzi na 
interpelacje i zapytania.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Pana Starostę  
J. Kozłowskiego. 
 

Głos zabrał Pan Starosta J. Kozłowski, który poinformował, że były cztery 
interpelacje, jeden wniosek i dwa zapytania oraz odpowiedział po krótce Pani Radnej 
B. Głowackiej i Panu Radnemu P. Tylmanowi na zadane przez nich zapytania, natomiast 
na interpelacje zostaną udzielone odpowiedzi pisemne.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała czy są jakieś pytania? 
 
Głos zabrał Radny Pan M. Chojnacki, który podziękował Komendantowi 

Powiatowej Policji w Drawsku Pomorskim, za pozytywne rozpatrzenie jego 
interpelacji, aby wzmóc działania interwencyjne na przejściach dla pieszych. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała czy są jeszcze jakieś pytania? 
 
Nikt z Radnych nie miał pytań. 

Punkt 13 (czas 03:20:54-03:21:10) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim są komunikaty i sprawy 
różne.  
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Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos? 
 
Nikt z Radnych nie chciał zabrać głosu. 
 
Przewodnicząca poinformowała, że przypomina o składaniu oświadczeń 

majątkowych. 
 
 

Punkt 14 (czas 03:21:11) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu w związku z wyczerpaniem porządku obrad  
o godzinie 13: 30 zamknęła IX sesję Rady Powiatu Drawskiego 
i poinformowała Radnych, że protokół z sesji będzie wyłożony do wglądu  
w Wydziale Biuro Rady Powiatu. 
 
 
    
    Protokołowała                 Przewodnicząca Rady 
 
Patrycja Szkolnicka                                Violetta Zbytek 
 
 
Sporządziła: Patrycja Szkolnicka 
 
 


